

Stand Your Ground: Standing in the Battle

if you don't know what's killing you, you'll fight uselessly, and you can be attacked at any time and struck down in any way.

The list is probably longer, but I'll speak about just three things that kill us in the fight.

1. Being Busy

What's the relationship between making someone work and reducing their number?

Keep them busy and they won't think about making disciples. We are focused on ourselves, we don't have time to share our faith. We almost expect the harvest to come to us but my Bible tells me: "Go."

The devil isn't afraid that you say "yes" to God, as long as you don't spend time with Him that suits him just fine.

Ecclesiastes 12:1 Don't let the excitement of youth cause you to forget your Creator. Honor him in your youth before you grow old and say, 'Life is not pleasant anymore.

2. Being Hung Up on Appearances

Romans 12:2 Do not conform to the pattern of this world, but be transformed by the renewing of your mind. Then you will be able to test and approve what God's will is—his good, pleasing and perfect will."

"The grass is always greener on the other side"

No, the grass is not greener on the other side it's greener where it's watered.

3. Losing the Fear of the Lord

It's possible to love God and not fear Him.

2 Timothy 3:5a They will act religious, but they will reject the power that could make them godly.

The Battle Is Real, But So Is Our Position

Eph. 6:13-14 Therefore, put on every piece of God's armor so you will be able to resist the enemy in the time of evil. Then after the battle you will still be standing firm. Stand your ground..."

Our obedience to God will determine how far we go with Him. Our obedience to God determines our degree of intimacy with God.

French

Tenez votre position : tenir debout dans la bataille

Si vous ne savez pas ce qui vous tue, vous vous battrez inutilement, et vous pouvez être attaqué à tout moment et abattu de n'importe quelle façon.

La liste est probablement plus longue, mais je vais parler seulement de trois choses qui nous tuent dans le combat.

1. Être occupé (les garder occupés)

Quel est le lien entre faire travailler quelqu'un et réduire son nombre?

Gardez-les occupés et ils ne penseront pas à faire des disciples. Nous sommes concentrés sur nous-mêmes, nous n'avons pas le temps de partager notre foi. Nous nous attendons presque à ce que la moisson vienne à nous, mais ma Bible me dit : « Allez. »

Le diable n'a pas peur que tu dises « oui » à Dieu, tant que tu ne passes pas du temps avec Lui qui lui convient parfaitement.

Ecclésiaste 12:1 Ne laissez pas l'excitation de la jeunesse vous faire oublier votre Créateur. Honorez-le dans votre jeunesse avant de vieillir et dites : « La vie n'est plus agréable.

2. Être obsédé par les apparences

Romains 12:2 Ne vous conformez pas au modèle de ce monde, mais soyez transformés par le renouvellement de votre esprit. Alors vous pourrez tester et approuver la volonté de Dieu — sa volonté bonne, agréable et parfaite. »

« L'herbe est toujours plus verte de l'autre côté »

Non, l'herbe n'est pas plus verte de l'autre côté, elle l'est là où elle est arrosée.

3. Perdre la peur du Seigneur

Il est possible d'aimer Dieu sans Le craindre.

2 Timothée 3:5a Ils agiront religieusement, mais ils rejeteront le pouvoir qui pourrait les rendre pieux.

La bataille est réelle, mais notre position l'est aussi

Éphésph. 6:13-14 Alors, mets chaque pièce de l'armure de Dieu afin que tu puisses résister à l'ennemi en temps de mal. Alors, après la bataille, tu resteras ferme. Tiens bon... »

Notre obéissance à Dieu déterminera jusqu'où nous irons avec Lui. Notre obéissance à Dieu détermine notre degré d'intimité avec Dieu.